
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 15. november2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 156 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 156:  

”Hvad er ministerens holdning til, at der på pakninger med medicin til dyr ikke findes 

afmærkning med brailleskrift for blinde?” 

 

Svar: 

 

Jeg har til brug for besvarelsen indhentet bidrag fra Lægemiddelstyrelsen, som oply-

ser følgende: 

 

”Med henvisning til direktiv 2001/82/EC er der ikke krav om blindskrift på veterinære 

lægemidler. I den kommende forordning på området stilles der ligeledes ikke krav om 

blindskrift, og forordningen åbner ikke op for, at medlemsstaterne kan vedtage egne 

regler herom.” 

 

Jeg henholder mig til styrelsens udtalelse om reglerne på området. Jeg har ikke kend-

skab til konkrete udfordringer på området, men jeg er selvfølgelig åben for at drøfte 

eventuelle problemer og forslag til løsninger.   
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